

TECHNICAL SPECIFICATION	المواصفات الفنية
Pure licorices using for tobacco casing	عرق سوس صافي يستخدم لتعسيل التبوغ
1- Colour : Brown light	١ - اللون : بني فاتح
2- Shape : dried Powder is concentrated and purified extract from the licorice root.	٢ - الشكل : بودرة جافة مركزة ومستخرجة بشكل نقى من جذور السوس .
3-Taste : Sweet	٣ - الطعم : حلو
4- Glycerrhizin : / 18 % / min.	٤ - الغليسريزين : / ١٨ % / أصغري
5- Moisture rate: Less than 8 %	٥ - نسبة الرطوبة : أقل من ٨ %
6- Ash rate : Less than 10 %	٦ - نسبة الرماد أقل من ١٠ %
7- PH ( 1 % in water at 20 C° ) : 4.5 - 6	٧ - درجة PH ( ١ % في الماء عند درجة حرارة ٢٠ C° ) : ٤.٥ - ٦
8- The essence should be fibreless and does not contain solid materials or wood fibers.	٨ - يجب أن تكون الخلاصة عديمة الألياف ولا تحتوي على مواد صلبة ولا شعيرات خشب .
9-The material should be solubility in water and the un-soluble material rate should be less than 3 %.	٩ - قابل للانحلال بالماء بحيث تكون نسبة المواد غير المنحلة في الماء أقل من ٣ %
10- When evaluating the technical specification, the following issues are taken into consideration: special taste of the material & the taste during smoking.	١٠ - يؤخذ بعين الاعتبار عند التقييم الفني ( الطعم المميز للمادة - الطعم أثناء التدخين )
11-The offerer should include in his technical offer the country of origin and the manufacturing company.	١١ - على العارض أن يذكر في عرضه الفني بلد المنشأ واسم الشركة الصانعة
12-The offerer should include in his technical offer that the material does not contain any materials harm to health.	١٢ - يجب أن يضمن العارض في عرضه الفني أن المادة لا تحتوي على أية مواد ضارة بالصحة .
13- Validity period : at least 24 months.	١٣ - مدة الصلاحية : ٢٤ شهر كحد أدنى
<b>Packing :</b>	<b>تغليف :</b>
-The material should be packed in strong bags insulating to humidity and closing tightly with capacity of (20 - 30) kgs for each bag. The bags should be placed on wooden pallets with strong base that can be used by fork-lifts with rate of (10 - 20) bags on each pallet. The pallet should be packed and strapped well .	- تغلف المادة في أكياس متينة عازلة للرطوبة محكمة الإغلاق سعة الكيس الواحد ٢٠ - ٣٠ كغ تتوضع الأكياس على طبالي خشبية ذات قاعدة متينة صالحة للاستعمال مع الروافع الشوكية وبمعدل كل ١٠ - ٢٠ كيس على الطبالية الواحدة وتغلف الطبالية وتحزم جيداً .
- <u>The required Samples</u> : / 30 / kgs.	- النماذج المطلوبة : / ٣٠ / كغ

تعتمد المواصفات لطلب العروض رقم : ٣١ / ٢٠٢١

المدير العام

محسن حسن عبيدو


